
Kaj je z odkupom tobaka? 
Poslanec Franjo Žebot nam pošilja naslednje pismo: 
Iz Slovenskih goric in Dravskega pclja sem dobil več 

pisem, v katerih me vprašujejo kmetje in kočarji, kedaj 
bo letos finančna uprava odkupila tobak, ki so ga 1. 1924 
pri nas precej pridelali. Vsako leto je finančna uprava 
odkupila tobak že novembra ali decembra Zakaj letos 
tako dolgo zavlačujejo nakup? 

Na prošnjo volilcev naše stranke sem se obrnil na 
finančno oblast ter sem zahteval pojasnila v tej zadevi, 
Dobil sem naslednji odgovor: 

»Finančno uprava ne more dati točnega pojasnila, 
kedaj se bo začeLo od poljedelcevsedilcev tobaka naku
povati tobak. Na opetovana tozadevna vprašanja v Beo
gradu smo dobili vedno odgovor: Za nakup tobaka v Slo
veniji ni kredita. Izgleda, da v doglednem času ni upati 
na to, da bi se dobilo potrebne svote za nakup tobaka« 

Tako stoji sedaj zadeva glede tobaka Sedanja Pašič
PribičevičŽerjavova vlada nima denarja za naše ljudi. 
Monopolska in finančna uprava je sicer imela v prora
čunu določeno svoto za nakup tobaka Poleg tega ima 
mor«opolska uprava tako velike dohodke in tudi velike 
dobičke, da bi malenkostno svoto, ki je potrebna za na
kup tobaka v naših krajih, lahko dala finančni upravi na 
razpolago. 

Tako postopajo z našimi ljudmi sedanji mogotcu Ce 
nem Bog srečo da, da 8. februarja zmagamo, bode treba 
v Beogradu močno zaropotati. Kmetje, kočarji, viničarji: 
Dne 8. februarja pojdite z našo stranko, da napravimo 
konec krivici! 


